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Abstract (en)
The tool (10) has two casters (60) made of an electrically conducting material and mounted on a rotational axis (26) of a front driven pulley (12).
The casters have external diameter larger than that of the pulley to define a machining side between continuous working abrasive belt (15) and a
machining surface. Terminals of an electric energy source are connected to each caster and a workpiece. A detection unit detects a passage of
electric current between each caster and the workpiece and is connected to a control unit for controlling a position and trajectory of the tool.

Abstract (fr)
Outil robotisé d'usinage à bande travaillante sans fin (10), comprenant une poulie avant (12) et une poulie arrière (14) de guidage d'une bande
travaillante, la poulie arrière étant entraînée en rotation par des moyens moteurs (22), et la poulie avant étant libre en rotation autour d'un axe (26)
et étant encadrée par deux roulettes (60) montées libres en rotation sur l'axe de la poulie avant, ces deux roulettes ayant un diamètre externe
supérieur à celui de la poulie avant pour rouler sur une surface à usiner et pour définir une côte d'usinage entre la bande travaillante guidée sur la
poulie avant et la surface à usiner.
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